
Fra: Ordførar Lindås 
Sendt: 18. august 2017 13:20 
Til: Tove Mette Arnø Fyllingen 
Emne: VS: Anmodning om møte 

 
Kan du føre denne korrespondansen inkl mitt svar i saka som gjeld gbnr 99/4 
Kan vere greitt i tilfelle rettsak 
 

Fra: Ordførar Lindås  

Sendt: 18. august 2017 13:19 

Til: 'Alf Eikevik' 
Kopi: Ståle Juvik Hauge 

Emne: SV: Anmodning om møte 

 
Hei.  

 
Då har eg fått ei oversikt i saka, og har denne tilbakemeldinga til deg : 
 
Viser til din førespurnad om møte vedkomande byggesak på gbnr 99/4.  

 
Eg viser til at det er sendt inn klage på det vedtaket som vart gjort i Plan- og miljøutvalet den 
28.06.2017. I klagen som er sendt inn frå Advokatfirmaet Harris på dine vegne, er det mellom 
anna vist til at vedtak datert 28.06.2017 manglar grunngjeving. På bakgrunn av dette vert saka 
lagt fram for Plan- og miljøutvalet i møte 30.08.2017, for å grunngje vedtaket. Du vil motta meir 
informasjon om dette i eit eige skriv frå administrasjonen.  

 
Når grunngjevinga ligg føre, vil du få denne tilsendt og får høve til å supplera klagen din før denne 
vert handsama av utvalet i eit seinare møte.  
 
Då saka om grunngjeving av vedtaket skal handsamast av utvalet i neste møte, ser eg ikkje at eit 
møte i saka på dette tidspunktet vil avklare saka ytterlegare.  
 

Vi får heller vurdere eit eventuelt møte etter at PMU har hatt klagesaka. 
 
Mvh 
Astrid Aarhus Byrknes 

 
 
 

Fra: Alf Eikevik [mailto:basseng@eikeviks.no]  
Sendt: 14. august 2017 16:03 

Til: Ordførar Lindås 

Emne: SV: Anmodning om møte 

 
Ja Denne er påklaget og det er spurt om å få saken sendt direkte til Fylkesmannen for å unngå enda 
flere forsinkelser. Saksbehandler hos dere har informert om at dere skal ha 2 måneder behandlings 
tid hos dere før saken går videre. Dette er uholdbart i al den tid PMU har foretatt et helt ulovlig 
standpunkt med å frata oss en veirett fra 1901. Det er da opp til påklagende nabo å gi oss en ny 
veirett et annet sted på hennes eiendom. 
 
Alf  
 

Fra: Ordførar Lindås [mailto:ordforar@lindas.kommune.no]  

Sendt: 14. august 2017 13:04 

mailto:basseng@eikeviks.no
mailto:ordforar@lindas.kommune.no


Til: Alf Eikevik 

Emne: SV: Anmodning om møte 

 
Hei 
Eg skal koma attende til deg så fort eg har fått sett på saka. Der har vore ferieavvikling fram til i dag – 
samt at vi er i startgropa på forhandlinger om ny kommune, så eg kan ikkje lova deg at eg klarer å 
innkalle tilo møte om di sak denne veka. Men, eg har kontakt med utvalsleiar og rådmann for å få til 
eit møte. 
  
Eg går utifrå at du har klaga på vedtaket frå PMU – og då vil jo saka uansett kome opp att som 
klagesak. Du høyrer frå meg når eg har fått gjennomgang av saka. 
  
Mvh 
Astrid Aarhus Byrknes 
  

Fra: Alf Eikevik [mailto:basseng@eikeviks.no]  

Sendt: 14. august 2017 10:53 
Til: Ordførar Lindås 

Emne: SV: Anmodning om møte 
  
Hei 

  
Jeg håper at du har fått sett litt på vår sak og at vi kan få til et møte i 

løpet av denne uken. Ha en fin dag 
  

Alf Eikevik 
  
  

Fra: Ordførar Lindås [mailto:ordforar@lindas.kommune.no]  

Sendt: 4. august 2017 12:31 

Til: Alf Eikevik 
Kopi: Ørjan Raknes Forthun 

Emne: Re: Anmodning om møte 
  

Hei 
Eg takkar for mail med spørsmål om møte. 

Då eg nettopp er attende frå ferie, så må eg fyrst få ei gjennomgang av 
saka frå rådmannen og politisk nivå, og det vil eg prøve på i neste veke. 

Eg vil kome attende til deg vedk svar om møte. 

  
Mvh 

Astrid Aarhus Byrknes  
 

Sendt fra min iPhone 
 

Den 3. aug. 2017 kl. 12.19 skrev Alf Eikevik <basseng@eikeviks.no>: 

Hei Astrid Aarhus Byrknes 
  

mailto:basseng@eikeviks.no
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Vi spør om å få et møte hos deg snarest mulig i forbindelse med vår utrolige 

saksgang hos dere om å få bygge og bosette oss på tidligere småbruk gnr./bnr. 

99/4. 
Saken har på ny vært igjennom politiske plan og miljø, og dine kollegaer har 

gjort et ulovlig vedtak med å ta frå oss eksisterende veirett frå 1901. Vi spør 

om denne samtalen før vi eventuelt tar ut stevning til domstolen med 

omgjøring og erstatnings sak.  
I selve saksgangen har der vært kameraderi forbindelser med vår nabo som har 

innsendt veldig mange klager med hensikt i å trenere saken. På et tidligere 

stadium av saksgang la hele byggesaks og landbruks avdeling seg flat og 

beklaget seg for sin handtering av byggesaken. 
  
  
Med vennlig hilsen 
  
Alf Eikevik 
Mob. 95 12 52 30 
  


	Fra: Ordførar Lindås  Sendt: 18. august 2017 13:19 Til: 'Alf Eikevik' Kopi: Ståle Juvik Hauge Emne: SV: Anmodning om møte
	Fra: Alf Eikevik [mailto:basseng@eikeviks.no]  Sendt: 14. august 2017 16:03 Til: Ordførar Lindås Emne: SV: Anmodning om møte
	Fra: Ordførar Lindås [mailto:ordforar@lindas.kommune.no]  Sendt: 14. august 2017 13:04 Til: Alf Eikevik Emne: SV: Anmodning om møte
	Fra: Alf Eikevik [mailto:basseng@eikeviks.no]  Sendt: 14. august 2017 10:53 Til: Ordførar Lindås Emne: SV: Anmodning om møte
	Fra: Ordførar Lindås [mailto:ordforar@lindas.kommune.no]  Sendt: 4. august 2017 12:31 Til: Alf Eikevik Kopi: Ørjan Raknes Forthun Emne: Re: Anmodning om møte

